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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2011. december 29-én 14,00 
órai kezdettel Kálló községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Benedek Péter 
István, Kapás Antalné, Koncz Lajosné – szám szerint az 7 tagú képviselő-testület 5 tagja 
Koncz Anita körjegyző. 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Koncz Lajosné és Kapás Antalné képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére, 
melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
Ivanovics István polgármester: A meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja 
elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 76/2011. (XII.29.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. december 29-i ülése 
napirendjét az alábbiak szerint határozza meg: 

 
1./  Javaslat az óvodai és iskolai napközi otthoni étkezési normákra és térítési díjakra 

  Előterjesztő: polgármester 
2./ Javaslat az ivóvíz hatósági árára és az ivóvíz támogatási kérelem benyújtására 

  Előterjesztő: polgármester 
3./ Javaslat a hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítására 

  Előterjesztő: polgármester 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat az óvodai és iskolai napközi otthoni étkezési normákra és térítési díjakra 
/Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester:Térítési díj emelés két éve volt utoljára. Sajnos tovább nem 
lehet halasztani az áremelkedések hatását valamennyire követni kell. 
Egy óvodás gyermek napi háromszori étkezése 290.-Ft-ba, az iskolai ebéd 290.-Ft-ba fog 
kerülni. A közalkalmazottak, köztisztviselők részére nyújtott ebéd 330.-Ft lesz. Az óvodai és 
iskolai étkezéshez az önkormányzat naponta 10.-Ft-tal járul hozzá. 
Az óvodában és iskolai napközi otthonban az étkezéshez kapcsolódó munkakörökben a 
munkáltató által előírt kötelező étkezésben részt vevők részére továbbá is biztosítják a 
kedvezményes térítési díjat. 
Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy a rendelet-tervezetet elfogadni szíveskedjenek. 
 



 3 

Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 13/2011. önkormányzati 
rendeletét az óvodai és az iskolai napközi otthoni étkezési normákról és térítési díjakról. 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat az ivóvíz hatósági árára és az ivóvíz támogatási kérelem benyújtására 
/Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Tudja, hogy Kállón nagyon magas az ivóvíz ára más 
településekhez képest. A Dél-Nógrádi Vízmű Kft. viszont ebben az évben csak egy minimális 
összeget emel, 8 Ft + Áfa-t. Kényszerhelyzetbe vannak az önkormányzatok, mert, ha nem 
fogadják el ezt a díjemelést, akkor nem fogják megkapni a lakossági ivóvíz támogatást. 
A tavalyi áremelkedéshez képest jóval kevesebb lenne az emelés. 
A víziközmű törvény megalkotása előtt értelmetlen volna bármilyen irányba lépni. Nem lehet 
tudni, hogy mi lesz Dél-Nógrádi Vízmű sorsa. Bízik benne, hogy nem lesznek ilyen nagy 
különbségek a vízdíjak között.  
Vanyarcig jön a Duna víz, az összeköttetés meg van ezzel a rendszerrel. 
Többször beszéltek a Dél-Nógrádi Vízmű igazgatójával, Horváth Imrével, de addig nincs 
értelme megbontani a közösséget, amíg nem tudják pontosan, hogy alakul a vízművek sorsa. 
 
A rendeletben a vízdíj-emelést kéri elfogadni, és a határozat elfogadását kéri a képviselő-
testülettől az ivóvíz támogatási igény benyújtásáról, valamint gesztor önkormányzat 
meghatalmazásáról. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 14/2011. önkormányzati 
rendeletét az önkormányzat tulajdonában lévő víziközműből szolgáltatott ivóvíz hatósági 
áráról. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 77/2011. (XII.29.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 Az ivóvíz szolgáltatás ráfordításának alakulása miatti támogatási igény benyújtása. 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy az ivóvíz 
és csatornaszolgáltatás magas fajlagos ráfordításai miatt, az önkormányzat a Dél-
Nógrádi Vízmű KFT, mint szolgáltató által elkészített támogatási igényt nyújt be, a 
gesztor önkormányzaton keresztül. 
A fajlagos ráfordítási adatok a 2012. évi lakossági víz és csatornaszolgáltatás 
támogatás igénylésének és elbírálásának részletes feltételeiről, valamint az egészséges 
ivóvízzel való ellátás ideiglenes módozatainak ellentételezéséről szóló rendeletben 
szereplő feltételeknek megfelelő tartalmúak. 
Kötelezettséget vállalunk arra, hogy a fajlagos ráfordításnál figyelembe vett, illetőleg a 
Tárcaközi Bizottság által elfogadott mértékű amortizációt, eszközhasználati jogcímen 
meghatározott összeget víziközmű felújításra, pótlásra, fejlesztési hitellel kapcsolatos 
adósságszolgálatra fordítjuk. 
 



 4 

 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 78/2011. (XII.29.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzata a 2012. évi lakossági víz- és csatornaszolgáltatás 
támogatás igénylésének benyújtására és a pályázattal kapcsolatos technikai teendők 
lebonyolítására Ecseg település önkormányzatát gesztorként meghatalmazza. 
 
 

3./ napirendi pont 
Javaslat a hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítására 
 
 
Ivanovics István polgármester: Ismeretes a képviselő-testületi tagok előtt a Kaposvári 
Városgazdálkodási Zrt. díjkalkulációja. A 120 literes edényzet esetében több mint 90 %-os ár 
került kiszámításra. Mivel ez az önkormányzat részéről elfogadhatatlan, ezért már több levelet 
is írtak a cégnek, eredménytelenül. Karácsony előtt Petes Tamás úr és hat település között 
tárgyalás zajlott. A megbeszélésen a települések egyértelművé tették, hogy ebből az árból 
engedni kell, a lakosság tovább már nem terhelhető. 
Mivel a céggel öt éves szerződésük van, ezért most más szolgáltatóra váltani nem tudnak. A 
jelenlegivel kell megegyezniük. 
A tárgyalás eredményeként december 27-én újabb kalkuláció érkezett a  cég részéről, most 
már a 120 literes edényzet heti egyszeri ürítési díját 395.-Ft-ban határozták meg. Ez jóval 
alacsonyabb összeg, mint az első díjkalkuláció, de a lakosság számára így is nagy emelést 
jelentene. 
Ha elfogadja az önkormányzat ezt az összeget, akkor nagyon magas lesz a lakosság számára a 
díjemelés. Ha viszont a díjkalkulációnál alacsonyabb árat fogad el a képviselő-testület, akkor 
a különbözetet díjkompenzációként az önkormányzatnak kell megfizetni. Jelen helyzetben 
tökéletes megoldást nem lát a problémára. 
Az önkormányzat jelenleg nincs olyan anyagi helyzetben, hogy felelősséggel fel tudná 
vállalni az áremelkedés különbözetének megfizetését, folyamatosan a következő években 
semmiképpen nem tudná biztosítani.  
A lakossági terheket eddig is próbálta az önkormányzat csökkenteni, ezért is nem került sor 
kommunális adó bevezetésére, amivel nagyon sok település élt az országban.  
Mivel ilyen jellegű bevétele nincs az önkormányzatnak, ezért semmiképp nem tudja 
felvállalni a lakosság helyett, a szemétszállítási díj különbözetének megfizetését. 
Jelenleg is folynak tárgyalások a céggel, nem sikerült még olyan árban megegyezni amely 
mindenki számára elfogadható lenne. Szükség szerint további személyes tárgyalást tudnak 
folytatni Petes Tamás igazgató úrral. 
A szemétszállítási díjat még az idei évben meg kellene állapítani, mivel visszamenőlegesen 
nem lehet díjat emelni. De jelenleg úgy látja, hogy további díjcsökkentés lenne elérhető a 
tárgyalások eredményeként. Jó lenne megpróbálni, hiszen a lakosság számára egyáltalán nem 
mindegy, hogy milyen szemétszállítási díj lesz 2012-ben, hiszen sokan már a jelenlegi 
összeget sem nagyon tudják fizetni. 
 
Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy szavazzanak arról, hogy a 120 literes edényzet 
esetében a heti egyszeri  ürítési díjat elfogadják-e 395.-Ft+ÁFA összegben. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 nem 
szavazattal nem alkotta meg helyi rendeletét. 
 
Több napirendi nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
                                                       Kmf. 
 
 
 
 
 
 
               Ivanovics István                                         Koncz Anita 
                 polgármester                                               körjegyző 
 
 
 
 
                              Koncz Lajosné           Kapás Antalné 
                                        jegyzőkönyv-hitelesítők 
 


